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Protokół 

z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej Góry 

z dnia 14 września 2020 r. 

 

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 800 w Sali nr 1 Starostwa Powiatowego w 

Górze . 

Rada obradowała w składzie 10 osobowy. 

Radni nieobecni: 

1. Arkadiusz Szuper 

2. Mieczysław Fortecki 

3. Jacek Szczerba  

4. Leszek Ciastoń 

5. Zbigniew Przybylski 

Ad. 1 Otwarcie 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Zygmunt Iciek, rozpoczęto od odegrania 

hejnału Góry. Następnie wiceprzewodniczący przywitał Burmistrza Góry, Skarbnika oraz  Radnych. W 

związku z sytuacją epidemiologiczną w sesji nie brali udział goście. Dalej przeprowadzono logowanie 

do elektronicznego systemu głosowania. Ustalono quorum.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco oprócz punktu pierwszego już zrealizowanego. 

1. Otwarcie. 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

3. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Górowskiego. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2020. 

Burmistrz podziękowała za obecność. Sesja odbywa się między innymi w związku z partycypacją w kosztach 
budowy chodnika w Ligocie. Aby Starosta mogła podpisać umowę z wykonawcą musi mieć zabezpieczone 
środki. Wpłynęły środki – ok 1 mln 600 tys. zł z Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych. Na tej sesji 
wprowadzamy je po stronie dochodów, na kolejnej sesji wprowadzimy je po stronie wydatków. Przekazane 
zostaną na dokończenie inwestycji, na które posiadamy już dokumentację. Wykonana zostanie między 
innymi ul. Dunikowskiego, Iwaszkiewicza, jeśli starczy pieniędzy to również Żeromskiego, Mała i 
Dąbrowskiego. Do kwietnia powinna być opracowana dokumentacja na drogę w Starej Górze. Będziemy 
wówczas składać wnioski o dofinansowanie. Dofinansowanie jest również dla OSP. Duże dofinansowanie 
otrzymały Wierzowice Małe, Radosław, Chróścina, Czernina. Zmiany dotyczą również pozyskanych 
środków z Urzędu Marszałkowskiego na konserwację rowów melioracyjnych w Górze oraz Czerninie 
Dolnej. Dofinansowania otrzymano 12 tys. zł, 8 tys. musimy dołożyć. Jeśli chodzi o pomoc finansową dla 
samorządu powiatowego, jedna dotyczy budowy chodnika w Ligocie a druga dotyczy zmiany organizacji 
ruchu (partycypacja w kosztach – około 2 tys. zł). Pozyskano środki w kwocie ok. 29 tys. zł na komin w 
szkole w Ślubowie. Kosztorys wynosi ponad 50 tys. zł, 9 tys pozyskano z ubezpieczenia. Tymczasowo 
wstawiono komin lecz Pani konserwator się na to nie zgodziła. Nie wprowadzono jeszcze środków na które 
w piątek otrzymano promesę – 168 tys. zł – dotyczy to budowy drogi w Bronowie. Są pytania mieszkańców 
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dlaczego nie są budowane drogi asfaltowe min. w Borszynie Małym, Bronowie. Musimy robić 
dokumentację zgodnie z ustaleniami z konserwatorem. Kiedyś liczyła się tylko opinia, teraz musi być to 
uzgodnione. Gdy konserwator nie uzgodni to starosta nie może wyrazić zgody na budowę. Jeśli jest droga 
kamienna to nie może zostać wykonana asfaltowa. W przyszłości będzie budowany chodnik w Bronowie, 
jest problem ponieważ droga jest za wąska. Sprawdzimy czy jest możliwość poszerzenia. Przykładem są 
Grabowno oraz Zawieścice gdzie wykonano chodniki przy kamiennych drogach. Odwołanie do 
ministerstwa przedłuży tylko realizację zadania. Wykonany zostanie również odcinek ul. Wrocławskiej do 
ul. Piłsudskiego aby całość była ładna. Podobnie wykonana zostanie ul. Staromiejska. Pozyskana frezowina 
jest przeznaczana dla sołectw. Nie wystarczy przekazać, należy wykorytkować, ubić aby ładnie się 
połączyło. Frezowina zostanie przekazana dla Radosławia, Bronowa, Strumiennej oraz dla Czerniny. Deficyt 
nie wzrósł, ponieważ mamy duże oszczędności na dożynkach i dniach Góry. Rozliczenie covid będziemy 
mieć po sprawozdaniu. Realizujemy inwestycje, nie zatrzymujemy się.  
 
Maciej Liśkiewicz zapytał odnośnie naprawy komina szkoły w Ślubowie czy od ubezpieczyciela nie można 
się domagać większego odszkodowania skoro obiekt jest w strefie konserwatorskiej? 
 
Burmistrz odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości. Wysłano pismo do Ministerstwa Edukacji i 
otrzymaną bardzo dużą dotacje.  
 
W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
W wyniku głosowania radni 10 głosami za – jednogłośnie przyjęli uchwałę.  
 
 
Ad. 3 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego. 
 
W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
W wyniku głosowania radni 10 głosami za – jednogłośnie przyjęli uchwałę. 
 
Ad.4 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Górowskiego. 
 

 
W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
W wyniku głosowania radni 10 głosami za – jednogłośnie przyjęli uchwałę. 
 
Ad. 5 Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXIII sesji. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Prot. M.Sz 


